

High Commission
for the Republic of Cameroon

Ottawa, Canada



Haut-Commissariat
pour la République du Cameroun

Ottawa, Canada

No. **003** /HCO/CC. *[Signature]*

Ottawa **MAR 03 2015**

COMMUNIQUÉ

À l'attention des citoyens camerounais établis ou résidant au Canada

Le Haut-Commissariat pour la République du Cameroun au Canada a l'honneur de porter à la connaissance des citoyens camerounais établis ou résidant au Canada qu'il est procédé à la poursuite de la refonte des listes électorales auprès d'eux pour la période allant du 01 janvier au 31 août 2015.

Conformément à la décision No 0794/ELECAM/DGE du 20 février 2014 ordonnant la refonte des listes électorales de citoyens camerounais établis ou résidant au Canada. Les opérations de refontes des listes électorales au Canada s'effectuent auprès du Haut-commissariat. Les citoyens camerounais établis ou résidant au Canada qui le désirent peuvent contacter tous responsables des inscriptions sur les listes électorales au Haut-commissariat afin de prendre rendez-vous au 1-613-238-7598 ou 1-613-238-2961.

Les opérations susvisées consistent à inscrire, à l'aide de la technologie biométrique pendant la période visée ci-dessus tous les citoyens camerounais en âge de voter (20 ans révolus) et remplissant les conditions requises.

L'inscription sur une liste électorale s'effectue en présence de l'électeur muni de sa carte consulaire en cours de validité.

Le Haut-commissariat saisit à nouveau cette occasion pour encourager les citoyens camerounais établis ou résidant au Canada à s'inscrire sur les listes électorales afin d'exercer plus tard leur droit de vote



[Signature]
Anu'a-Gheyle Solomon Azoh-Mbi
(Haut - commissaire)

High Commission
for the Republic of Cameroon

Ottawa, Canada



Haut-Commissariat
pour la République du Cameroun

Ottawa, Canada

No. **002** /HCO/CC. *[Signature]*

Ottawa **MAR 03 2015**

PUBLIC NOTICE

To Cameroonian citizens settled or residing at Canada

The High commission for the Republic of Cameroon wishes to inform Cameroonian citizens settled or residing in Canada that the recompilation of electoral registers is effective as from 1 January to 21 August 2015.

Following Decision No 0794/ELECAM/DGE of 20 February 2014 launching the recompilation of electoral registers for Cameroonian citizens settled or residing abroad, operations relating to the recompilation of electoral registers in Canada are ongoing at the High Commission.

Cameroonian citizens settled or residing in Canada and wishing to be enrolled on electoral registers can contact persons in charge for the recompilation of electoral registers at the High Commission for an appointment at 1-613-238-7598 or 1-613-238-2961.

The operations referred to above consist in enrolment with biometric technology, of all Cameroonian citizens of voting age (20 years and above) who must satisfy the conditions laid down by law throughout the period specified above.

Enrolment on an electoral register shall be carried out in the presence of the elector. Who must present a valid consular card.

The High Commission seizes this opportunity to encourage Cameroonian citizens settled or residing in Canada to enrol on the electoral registers in view of exercising their voting rights.



[Signature]
Anu'a-Gheyle Solomon Azoh-Mbi
(Haut - commissaire)